
Аналіз проведеного 
опитування щодо Рад 

гуртожитків



Чи вважають себе студенти достатньо 
проінформованими щодо діяльності Рад 

гуртожитку?
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М. Цветаєвої, 14-Б вул. Харківське 
шосе, 17

вул. І. Кудрі 31-А смт. Ворзель бул. Перова, 1

Так Ні



Чи вважають студенти 
функціонування ради необхідним?
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Так Ні



Поради/пропозиції для членів цієї 
ради

 Покращення комунікації між студентами, які проживають у 

гуртожитку, та членами ради

 Проведення звітності результатів діяльності РГ (найкраще: оприлюднення 

у соціальних мережах, де кожен також зміг би переглянути перелік 

питань, над якими в даний момент працює РГ)

 Також проведення он-лайн-опитування серед студентів щодо будь-яких 

питань

 Залучення студентів до публічного обговорення (інколи варто)

 Обговорення питання щодо користування теплою водою влітку у 

гуртожитках

 Обговорення питання щодо поселення у гуртожиток бійців АТО (на думку 

студентів, краще було б поселяти їх з людьми їхнього віку, старшого 

віку)(гуртожиток на бул. Перова, 1)



Кількість респондентів, які дали 
відповідь:

• вул. М. Цветаєвої, 14-Б (30 чол.)

• бул. Перова, 1 (20 чол.)

• вул. Харківське шосе, 17 (25 чол.)

• смт. Ворзель (20 чол.)

• вул. І. Кудрі, 31-А (25 чол.) 



Дякую за увагу!
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